
Panie Przewodniczący, Panie i Panowie Radni, 

zaproszeni goście, szanowni Paostwo 

przedkładam sprawozdanie z działalności 

Burmistrza Polic 

za okres od 1 lipca do 31 sierpnia 2024. 

 

1. Trwają prace nad projektem budżetu gminy Police na rok 2025. Spływają projekty 
budżetów wydziałów, jednostek gminnych, rad osiedlowych i sołeckich. Materiały są 
analizowane pod kątem wykonalności i zasadności. Z jednej strony chcemy mocno 
ograniczad wydatki bieżące, mamy jednak świadomośd, że przez ostatnie lata w tym 
zakresie powstały duże niedobory. Staramy się wypracowad nadwyżkę operacyjną na tyle 
dużą, by zagwarantowad środki na inwestycje. 

2. Odbyło się spotkanie z prezesem Grupy Azoty Zakłady Chemiczne „Police” panem 
Andrzejem Dawidowskim. Spotkanie dotyczyło spraw wspólnych z gminą. Zakłady 
obecnie przechodzą trudną drogę restrukturyzacji. Gmina Police rozumie trudną sytuację 
i staramy się pomagad. W okresie międzysesyjnym gmina Police prolongowała  
1-miesięczny wymiar podatku od nieruchomości spółce Grupa Azoty Polyolefins S.A.  
Trwają prace nad prolongatą podatku również Grupie Azoty Zakłady Chemiczne „Police”. 
Omawialiśmy również możliwości rozwoju Portu w Policach oraz wspólne sprawy 
dotyczące oczyszczalni ścieków. Obie strony mają nadzieję, że powstałe problemy będą 
tylko przejściowe i zakłady wrócą na ścieżkę rozwoju. 

3.  Wraz z proboszczem ks. Waldemarem Szczurowskim podpisaliśmy umowę mającą na 
celu realizację konserwacji ruin klasztoru augustianów w Jasienicy. 

4. Odbyło się spotkanie z włodarzami miasta Szczecina w sprawie przebiegu obwodnicy 
Polic. Wypracowaliśmy porozumienie w kwestii przebiegu połączenia z 3 etapem trasy 
północnej Szczecina w taki sposób, aby rozwiązanie odpowiadało zapotrzebowaniu 
mieszkaoców Polic i Szczecina. Zrezygnowaliśmy z projektowania odcinka przebiegającego 
przez Park Leśny Mścięcino w kierunku ul. Nadbrzeżnej i rozpoczęliśmy projektowanie 
odcinka łączącego planowane rondo w Przęsocinie z planowanym przez Szczecin rondem 
na granicy ze Szczecinem przy Szosie Polskiej. Połączenie ma przebiegad na granicy Polic 
 i Szczecina od strony Odry. Da to Policom nowe bezpośrednie połączenie ze Szczecinem 
 i rozwiąże problemy komunikacyjne północnych dzielnic Szczecina. 

5. Praktycznie zakooczyły się uzgodnienia dotyczące przebiegu Zachodniego Obejścia 
Szczecina dotyczące punktów węzłowych w Gminie Police. W połowie przyszłego roku 
powinien byd wydany ZRID, czyli zezwolenie na realizację inwestycji drogowej. Zadanie 
ma zagwarantowane środki na projekt i odszkodowania za wywłaszczenia. 

6. W Urzędzie Miasta Police na spotkaniu z Marszałkiem województwa 
zachodniopomorskiego panem Olgierdem Geblewiczem podpisaliśmy umowy na 
modernizację i wyposażenie przedszkoli w Tanowie i Trzebieży. Rozmawialiśmy również  
o m.in. pomysłach na rozwój Trzebieży i Transgranicznego Ośrodka Edukacji Ekologicznej 
w Zalesiu. Rozmowy były konstruktywne i dają nadzieję na realizację wielu pożytecznych 
pomysłów na terenie gminy. 

7. Odbyło się walne zebranie Stowarzyszenia Szczecioskiego Obszaru Metropolitalnego. 
Wybrane zostały nowe władze stowarzyszenia. W wyniku działao stowarzyszenia możliwa 
jest realizacja wielu rozwiązao komunikacyjnych, które poprawią Policzanom warunki 
podróżowania. 

 

 



8. Odbyło się walne zebranie wspólników Zarządu Portu Morskiego Sp. z o.o. w Policach.  
W spółce wybrano nowe władze. Port i Zakłady prowadzą aktywne działanie mające na 
celu rozwój terenów inwestycyjnych i stworzenie wielu nowych miejsc pracy. Gmina 
aktywnie uczestniczy i wspiera ten kierunek działao. Plany obejmują również tereny, 
które są w naszym władaniu. 

9. Odbyło sią spotkanie z dyrekcją Nadleśnictwa Trzebież. Mamy wiele wspólnych spraw, 
które zamierzamy wspólnie realizowad. 

10. W Filii Nova Biblioteki Miejskiej, przy ul. Bankowej 5b/u9 w Policach odbyła się wystawa 
prac studentów wydziału Architektury Zachodniopomorskiego Uniwersytetu 
Technologicznego dotycząca pomysłów na zagospodarowanie w przyszłości terenów 
gminy Police. Police mają ambitne plany i planujemy tę współpracę rozwijad. 

11. Na Zelewie Szczecioskim odbyły się 60. Etapowe Regaty Turystyczne. Rozpoczęcie  
i zakooczenie odbyły się w Trzebieży. Na zakooczenie regat zorganizowany był koncert 
szantowy pod nazwą „Mendygrałki”, który zamierzamy powtarzad co roku. Tego dnia 
realizowany był również przez Telewizję Polską materiał informacyjny i promocyjny. 
Regaty mają przywrócid Trzebieży status istotnej miejscowości w świecie żeglarskim. 

12. Tydzieo później w ramach akcji roboczo nazwanej „mini tall shipami” w Trzebieży 
zacumowało kilkanaście jednostek zmierzających do Szczecina. Z udziałem rady sołeckiej 
w Trzebieży zorganizowaliśmy przywitanie załóg i mały koncert muzyki szantowej. 
Wydarzenie znalazło uznanie wśród mieszkaoców, którzy licznie i ochoczo przybyli 
podziwiad żaglowce. 

13. Rezygnację ze stanowiska złożył prezes Przedsiębiorstwa Użyteczności Publicznej Trans-
net S.A.. Przygotowywana jest procedura konkursowa na nowego prezesa spółki. 

14. Funkcję prezesa Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Police Sp. z o.o. objęła pani Izabela 
Kośmider Wesołowska. Od pierwszych dni podjęła się trudnych zadao. Przygotowywany 
jest projekt nowych taryf za wodę i ścieki. Przy wsparciu zakładu dokapitalizowaniem  
o ok. 2 mln złotych możliwe jest zmniejszenie wcześniejszych planowanych podwyżek  
o około połowę w pierwszym roku. Są również określone problemy dotyczące realizacji  
i rozliczenia 1 etapu kanalizacji Tanowa. Mamy nadzieję, że w niedługim czasie będziemy 
mogli poinformowad o pozytywnym i mam nadzieję, że nie pociągającym dalszych 
kosztów rozwiązaniu. Pojawiają się kolejne tematy, ale będziemy informowad o nich  
w późniejszym okresie. 

15. Około miesiąc temu wybuchł pożar wiaduktu na ul. Asfaltowej. Wynikiem było 
ograniczenie ruchu do jednego pasa jezdni. Starostwo powiatowe prowadzi prace mające 
na celu określenie stanu obiektu i oszacowania zakresu koniecznych prac remontowych. 

16. W sierpniu odbyły się zebrania wiejskie w naszych sołectwach. Uczestniczyliśmy w nich 

 i zbieramy wnioski dotyczące potrzeb ich mieszkaoców. Będziemy w ramach naszych 
możliwości umieszczad je w przyszłych projektach budżetu gminy. 

17. Czekamy na decyzję o dopuszczeniu do użytkowania Miejskiego Ośrodka Kultury  
w Policach. Częśd obiektu z salą włącznie będziemy chcieli już w tym roku otworzyd dla 
mieszkaoców. Będziemy również realizowali drugi etap rozbudowy tak, aby dokooczyd 
remont części pomieszczeo i częśd zewnętrzną. 

18.  Trwają prace nad uatrakcyjnieniem dla mieszkaoców oferty placówki. W sierpniu 
pojawiły się nowe wydarzenia: „Potaocówka nad Łarpią”, „Malinowa Przygoda” na 
nowym placu przy ul. Roweckiego, „Trening w rytmach Salsation”. Będziemy szukad 
kolejnych pomysłów, gdzie za rozsądną cenę zaoferujemy mieszkaocom naszej Gminy 
kolejne atrakcje. 

 

 



19. Został odebrany budynek komunalny na ul. Niedziałkowskiego w Policach. Mieszkaocy 
zasobów komunalnych regularnie płacący czynsze będą mogli poprawid sobie warunki 
mieszkaniowe. Ich mieszkania po szybkich remontach przeznaczone będą do realizacji 
kolejki mieszkaniowej oraz na przesiedlenia z budynków starych przeznaczonych do 
rozbiórki. 

Dziekuję 


